

中國人壽(海外)聯名中企協榮譽呈獻

CHINA LIFE (OVERSEAS) AND HKCEA PROUDLY SPONSOR

# 新年音樂會

# NEW YEAR CELEBRATION

冠名贊助 Title Sponsor



Painting: Salsa Sauvage (partial) by valerie vescovi

# 30&31 DEC 2023

SAT 8PM  
SUN 7PM

\$480 \$380 \$280 \$200

香港文化中心音樂廳

Hong Kong Cultural Centre  
Concert Hall

## 中國人壽(海外)聯名中企協榮譽呈獻：新年音樂會

告別2023，迎接2024。港樂的新年音樂會已成為每年除夕夜的必備節目，今次將為觀眾帶來拉丁美洲與維也納風味兼備的節慶音樂。智利/意大利指揮家博爾托拉米奧利先送上演出令人毛骨悚然的雷維爾塔斯《殺蛇讚歌》和歌舒詠的《古巴序曲》。樂團首席王敬將在皮亞佐拉《布宜諾斯艾利斯的四季》中的〈冬〉和〈春〉擔任小提琴獨奏。

## CHINA LIFE (OVERSEAS) AND HKCEA PROUDLY SPONSOR: NEW YEAR CELEBRATION

Join us at our signature New Year Concerts as we bid farewell to 2023 in grand style and usher in 2024 with great fanfare! Chilean-Italian conductor Paolo Bortolameolli offers a festive Latin American programme with a Viennese twist, including Revueltas' spine-tingling *Sensemaya* and Gershwin's *Cuban Overture*, along with some Johann Strauss favourites. HK Phil Concertmaster Jing Wang is the soloist in "Spring" and "Winter" from Piazzolla's *The Four Seasons of Buenos Aires*.

博爾托拉米奧利 指揮  
Paolo Bortolameolli  
CONDUCTOR



王敬 小提琴  
Jing Wang  
VIOLIN



12月31日之場次，由於尖沙咀或有交通管制及封路措施，觀眾請預留額外時間前往香港文化中心  
Owing that there might be traffic control and road closure arrangements in Tsim Sha Tsui on 31 DEC, patrons are advised to allow extra time to go to the Hong Kong Cultural Centre



立即加入港樂會 EXPERIENCE THE CLUB BRAVO NOW

掃 門票 賺 里數 換 獎賞  
SCAN EARN REDEEM

正價門票可享85折優惠  
Exclusive 15% off for Standard Ticket  
只限紅卡及金卡會員 Red and Gold Member only



## 門票於城市售票網及撲飛發售 TICKETS AT URBTIX & POPTICKET

URBTIX  
城市售票網  
urbtix.hk

電話購票	Telephone booking	3166 1288
票務查詢及客戶服務	Ticketing Enquiries and Customer Service	3166 1100
節目查詢	Programme Enquiries	2721 2332

亦可透過流動購票應用程式 URBTIX (Android, HarmonyOS 及 iPhone/iPad 版) 購票  
Tickets are also available through mobile ticketing app URBTIX (Android, HarmonyOS and iPhone/iPad versions)

撲飛  
POPTICKET.hk  
popticket.hk/hkphil

